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Érkezett

Írásbeli kérdés !

Dr. Kövér László ú r

az Országgyű lés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló tv. 42. § (8) alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kíváno k
benyújtani Lázár János Miniszterelnökséget vezető miniszter úrnak

„Jó munkához idő kell, de tudjuk mihez kell még több?”

címmel .

Tisztelt Miniszter úr !

Ön a Fidesz 2015 . december 13-i kongresszusán a következ őket találta mondani :

„Ideje úgy alakítani a párt belső életét, miszerint nem elég ha ftdeszes vagy, jónak is kell
lenned”

Remélem, hogy ez az elv érvényesül majd a Miniszterelnökségen, mivel Kis Miklós Zsol t
szerint :

„A Vidékfejlesztési Program (VP) keretének döntő többségét még 2016-ban megjelentetjük
Nem fogunk 2017-ig várni, mert a gazdák, a vállalkozások és az önkormányzatok már nagyo n
várják ezeket a lehetőségeket. Mindenki arra számít, hogy 2016 a pályázati dömping éve
lesz. ”

A fentiek miatt következő kérdésekkel fordulok a Miniszter Úrhoz :

1. Nem érzi magát felelősnek amiatt, hogy a Vidékfejlesztési Program 2015 . évre szóló
éves fejlesztési keretének megállapításáról szóló 1721/2015 . (X. 6 .) Korm .
határozatban eltervezett 32 felhívásból csak hetet tudtak kiírni a 2015 . évben?

2. Nem érzi magát csalódottnak, mikor a Miniszterelnökség hibájából folyamatosan toln i
kell a határidőket?

3. Hogy fogja a Miniszterelnökség megjelentétni a VP keretének többségét, ha 2015.
évben csak 7 felhívást tudott elkészíteni a tervezett 32-ből?

4. Örömmel vettem tudomásul, hogy a VP5-4 .1 .1 .6-15 felhívás benyújtási időszakának
kezdete 2015 . január 11-ére módosult, így talán Önök is fel tudnak készülni . Ön a



K/7871/1 válaszlevelében is kifejtette, hogy az elektronikus ügyintézés lehet ővé tesz i
a hétvégi benyújtást is . Kérem, válaszolja meg, hogy miért tértek vissza konformist a
módon, a hétfő reggeli benyújtási kezdethez?

5. Átlagosan mekkora jutalmat kaptak az Agrár-vidékfejlesztési államtitkársá g
munkatársai ?

6. Mekkora jutalmat kapott a 2015 .évben az Agrár-vidékfejlesztési államtitkárság
vezetője?

Mivel a válaszok nem érintik a 2002 - 2010 . év közötti kormányokat, azok megemlítésé t
kérem, mellőzze a válaszában!

Budapest, 2016 . január 5 .

Tisztlettel :

	

Dr. Vadai Ágne s

Demokratikus Koalíció
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